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   Pan Karol Makijonko  

Radny Rady Miasta Ciechanów 

 

 

Odpowiadając na interpelację z dnia 30.03.2023 r., w sprawie poszerzenia 

współpracy Gminy Miejskiej Ciechanów z firmami znajdującymi się w strefie 

przemysłowej w kontekście zapewnienia dojazdu do zakładów pracy, informuję,  

że każdy wniosek złożony przez mieszkańców czy zakład pracy jest analizowany  

i w miarę  możliwości uwzględniany celem zaspokojenia potrzeb pasażerów. 

Wielokrotnie dokonywano korekty czasowej, jak również zmiany trasy przebiegu linii 

komunikacyjnych celem umożliwienia dojazdu do zakładu pracy. W bieżącym roku  

w Urzędzie Miasta Ciechanów odbyło się spotkanie z przedstawicielami firmy Sofidel 

przy udziale prezesa Zakładu Komunikacji Miejskiej w Ciechanowie Sp. z o.o.,  

na którym wskazano możliwość organizacji przewozów w formie zamkniętej.  

 

 

Z up. PREZYDENTA MIASTA 

/-/ Iwona Kowalczuk 

ZASTĘPCA  PREZYDENTA  MIASTA 
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